
KS Josip Prašnikar

Komu parkirišča - Na sekciji o zunanji ureditvi nove restavracije
Triglav so sodelovali vsi prizadeti iz okoliških OZD, predstavnik
projektanta in investitorja ter krajevne skupnosti. Ta sekcijski pogo-
vor pa sodelujočih ni prepričal, da bodo površine spet tako zelene
kot nekdaj, da bodo vzpostavljene v enako stanje kot pred pričetkorr
gradnje. Menda ne bodo več tlakovane, ampak asfaltirane. Krajevna
skupnost zahteva enako ozelenitev, kot je bila prej, vztraja pa tudi na
odločitvi, da naj na dvorišču med zgradbami ne bi bilo parkirišča.
Slovenske železarne, Tekstil in druge delovne organizacije imajo
javne parkirne površine pred zgradbo Tekstila. Trenutno si lasti te
površine Tekstil, zato bodo sklicali pogovor, na katerem se bodo
zmenili, kdo lahko parkira na parkirišču, ki je že skoraj zgrajeno.

* + * ^ .."'

Veseli počitniški dnevi - Ob organiziranju bogatega kulturnega in
razvedrilnega programa za mlade krajane KS Josip Prašriikar se je
spet pokazalo, da bi tudi ta temeljna samoupravna celica potrebo-
vala večje prostore za družbeno in družabno življenje njenih prebi-
.valcev vseh starosti. Predsednica DPM Kata Peranovič in krajevna
skupnost sta pripravila bogat program, v katerega so se vključili tudi
znani krajani - kulturni ustvarjalci: Gordana Schmidt, Branka Jurca
in Štefan Potočnik. Taka srečanja mladih s slovenskimi kulturnimi
delavci bi morala biti še pogostejša, predvsem pa bi bilo prav, da bi
nanje v najrazličnejših oblikah zvabili tudi najstnike, ki žive žal vse
preveč pod vplivi zahodnih pop in podobnih vzornikov. Ob tem pa žal
pozabljamo na številne domače ustvarjalce vseh vrst.

Obljuba dela dolg - Stanovalci starih stanovanj na Dalmatinovi 10
imajo zelo bridke izkušnje z izvajalcem obnovitvenih del na njihovi
zgradbi in z nadzidavo stanovanj v podstrešju. Poleg tega, da delo
traja 10 mesecev dlje od dogovorjenega časa, pa je izvajalec pozabil
tudi na številne obljube. Ker so stanovalcem vzeli z njihovim soglas-
jem skupne prostore in celo drvarnice, v nadomestilo pa so jim
obljubili centralno ogrevanje v stanovanjih, jih seveda močno jezi
dejstvo, da so mimo njihovih stanovanj potegnili glavni vod za
centralno ogrevanje do podstrešnih stanovanj, v njihova stanovanja
pa niso napeljali omrežja za tovrstno ogrevanje. Tako so ostali brez
prostorov za hranjenje premoga in drv in seveda brez kuriva, pa tudi
brez obljubljenega ogrevanja. Se bodo v IMOSU spomnili izrečenlh
obljub? . . . .

• • * ' • .

Informacije o III. samoprispevku - Na seji predsedstva KK SZDL
so se dogovorili, da bodo zbrali devet krajanov za bronasta in dva za
srebrna priznanja OF. V sodelovanju z OO ZSMS v organizacijah
združenega dela in s šolo bodo izpeljali natečaj bo 40-letnici osvobo-
ditve; pri ustrezni službi bodo skušali najti tudi podatke o izvajanju
programa III. samoprispevka. Menijo, da premalo vedo o tem, koliko
sredstev se je zbralo doslej in zakaj so jih porabili. V gradbeni odbor
za sosesko »Tekstil« so imenovali Aleša Vodopivca. Za delo v letu
1984 so porabili 80 tisoč dinarjev, 40 tisoč pa ga imajo trenutno na
voljo za letošnjo aktivnost.

• • •

Razglbavanje za mlade - OO ZSMS bo posojala osnovna šola
Tone Cufar ob petkih popoldne telovadnico za rekreacijo mladincev
in mladink. Na šoli pričakujejo, da si bodo mladi izbrali vodjo, ki bo
skrbel za običajen potek vadbe in seveda za red in disciplino.

• * •

Etažni lastniki ovlrajo? - Kaže, da je le zalegla kritika na račun
stanovanjskega podjetja in samoupravne stanovanjske skupnosti,
ker se njuna predstavnika nigta udeležila prve seje sveta stanovalcev.
Oba sta bila prisotna 28. januarja in sta lahko vsem udeležencem
odgovorila na številna vprašanja. Svet stanovalcev je ugotovil, da
lani niso dobili plana vzdrževalnih del na stavbah v družbeni lastnini
v KS. Zato so po občutku opozarjali, da je bilo lani premalo nareje-
nega, pa še to izvajajo gradbene in druge delovne organizacije zelo
počasi. Dogovorili so se, da bodo vse skupnosti stanovalcev pripra-
vile plan vzdrževanja za letošnje leto in svet seznanile z najnujnejšimi
deli.

Predstavnika SSS in stanovanjskega podjetja pa sta opozorila, da
bodo letos skušali popraviti vsaj strehe, da ne bodo več nadaljevali z
odpravljanjem stanovanj VI. in VII. kategorije, ker se v ta namen ne
odvaja več sredstev amortizacije ter da je zelo težko obnavljati
zgradbe v stari Ljubljani, saj je potreb za 750 milijonov dinarjev.ietni
dotok pa znaša le 100 milijonov. Opozorila sta tudi na zaplete z
etažnimi lastniki, ki se ne vključujejo v vzdrževalna dela. Zato pa je
lahko več vzrokov.

• • •

Člgava so stanovanja - Za obnovljenim gostinskim lokalom
Sestica na Titovi 16 se skirva zajeten sveženj problemov stanovalcev
petih stanovanjskih enot v tej zgradbi. Ker so prostorj last LIZ, se
zanje ne meni več stanovanjska skupnost. Šestica je stanovalcem pri
prenovi zasedla nekaj pomožnih prostorov, pa tudi odvzela nekatere
prepotrebne inštalacije. Stanovalci sedaj živijo v še težjih razmerah
kot pred prenovo Šestice in v negotovosti, kako naj sploh skrbijo za
stanovanja in s kom naj se dogovarjajo o tem. Bojijo se, da bo zaradi
dotrajanih instalacij prišlo v njihovih stanovanjih do požara all pa do
druge večje škode, proti kateri pa se ne morejo in ne znajo zavaro-
vati.


